



For immediate release:

5 November 2018

NagaWorld Kind Hearts Kicks Off Football Training For School Teachers

Kampong Speu, Cambodia, 5 November 2018 – NagaWorld Kind Hearts kicked off the inaugural training course of its Football Development Programme in Kampong Speu this morning, with 4 days of sessions conducted by NagaWorld FC, the recently crowned champions of the 2018 Metfone C-League. Supported by the Football Federation of Cambodia (FFC), the Ministry of Education, Youth and Sport (MoEYS) and the Union of Youth Federations of Cambodia (UYFC), the 2-year initiative sees sports teachers from 94 secondary and high schools receiving professional football coaching certificates (D-licence) and training equipment, which stands to benefit approximately 18,500 students aged between 12 and 18 years old.

An official opening ceremony for the training course was held at Kampong Speu, attended by distinguished guests including H.E. Hun Many, Chairman of the National Assembly's Commission on Education, Youth, Sport, Cults, Religious Affairs, Culture and Tourism, Member of the National Assembly representing Kampong Speu Constituency and President of the Union of Youth Federations of Cambodia, H.E. Sam Rithy, Member of the National Assembly, H.E. Vei Samnang, Governor of Kampong Speu province, Mr Keo Sareth, General Secretary of the Football Federation of Cambodia (FFC), Mr Thorn Tharin, Head of Kampong Speu's Department of Education, Youth and Sport (DoEYS), and NagaWorld management.

In his welcome address, NagaWorld Managing Director Mr Pern Chen said, "NagaWorld Kind Hearts is delighted to answer the Government's call to help support the development of football in the Kingdom. Our 2-year Football Development Programme at Kampong Speu will provide an important skills platform for sports teachers in the province to develop themselves to becoming football coaches for the next generation of players. Besides building a foundation to promote a healthy and positive culture amongst the younger generation, we hope the programme will also nurture them to be outstanding football players in the years to come."

Kampong Speu DoEYS head Mr. Thorn Tharin said, "We know that the most effective way to develop football skills among youngsters in the province is to give them quality coaching at their schools. This programme is an ideal initiative to help achieve goals towards football development, and we offer our full support."

FFC General Secretary Mr. Keo Sareth said, "This pioneering programme will help improve the standard of coaching at schools across Kampong Speu, and we are excited to see the progress of students in seasons to come."



Kampong Speu Governor H.E. Vei Samnang said, “Thousands of students will have their sports education enhanced thanks to this inspiring initiative, and we are very grateful to NagaWorld and all organisations involved.”

H.E. Hun Many said the sport sector is a vital part of the development of Cambodia, in particular from the part of human capacity building for the majority young population. He commended the concerted efforts by the Royal Government of Cambodia to stay committed to developing local sport talents, as well as NagaWorld's endeavours in raising the standard of school coaching in Kampong Speu, which in turn will produce better players for domestic clubs and the national team.

###

About NagaWorld Kind Hearts

Since its establishment in 1995, NagaWorld has embraced kindness of heart, contributing positively to the socioeconomic growth and development of Cambodia. NagaWorld Kind Hearts was formed in March 2014 by employees, with NagaWorld’s full support, to promote volunteerism towards Corporate Social Responsibility programmes focussing on 4 key pillars: Education Enhancement, Community Engagement, Sports Development and Environmental Care. At present, over 160,000 Cambodians have benefitted through these programmes.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់
៥ វិច្ឆិកា ២០១៨

ណាហ្គាវើលដំបេះដូងសប្បុរស បើកវគ្គបណ្តុះបណ្តាលបាល់ទាត់ដល់គ្រូកីឡា

ខេត្តកំពង់ស្ពឺ ថ្ងៃទី៥ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៨ ៖ ក្រុមការងារសង្គមរបស់ក្រុមហ៊ុនណាហ្គាវើលដំ ឬហៅថា “ណាហ្គាវើលដំបេះដូងសប្បុរស” បានបើកវគ្គបណ្តុះបណ្តាលកីឡាបាល់ទាត់ដំបូងរបស់ខ្លួន ក្នុងខេត្តកំពង់ស្ពឺកាលពីព្រឹកមិញដែលវគ្គបណ្តុះបណ្តាលពិសេសនេះមានរយៈពេល ៤ ថ្ងៃ និងត្រូវបានផ្តល់ដោយក្លឹបបាល់ទាត់ណាហ្គាវើលដំដែលជាក្លឹបជើងឯកមិត្តហ្វូនខេមបូឌានលីគ ឆ្នាំ២០១៨ ។ គំនិតផ្តួចផ្តើមរយៈពេល ២ ឆ្នាំនេះ ត្រូវបានគាំទ្រដោយសហព័ន្ធកីឡាបាល់ទាត់កម្ពុជាក្រសួងអប់រំ យុវជន និងកីឡា និងសហភាពសហព័ន្ធយុវជនកម្ពុជា ហើយគ្រូកីឡាករពី ៩៤ អនុវិទ្យាល័យ និងវិទ្យាល័យទូទាំងខេត្តកំពង់ស្ពឺ នឹងទទួលវិញ្ញាបនបត្របង្ហាត់កីឡាបាល់ទាត់អាជីពប្រភេទ “យ” និងសម្ភារហ្វឹកហ្វឺន ខណៈសិស្សានុសិស្សប្រមាណ ១៨.៥០០ នាក់អាយុចន្លោះ ១២ ទៅ ១៨ ឆ្នាំ នឹងទទួលបានផលប្រយោជន៍ពីការបណ្តុះបណ្តាលនេះផងដែរ ។

កម្មវិធីបើកវគ្គបណ្តុះបណ្តាលផ្លូវការនេះ ត្រូវបានធ្វើឡើងក្នុងខេត្តកំពង់ស្ពឺក្រោមអធិបតីភាពរបស់ឯកឧត្តម ហ៊ុន ម៉ានី ដែលជាប្រធានគណៈកម្មការអប់រំ យុវជន កីឡា ធម្មការ កិច្ចការសាសនា វប្បធម៌ និងទេសចរណ៍នៃរដ្ឋសភា សមាជិករដ្ឋសភាតំណាងរាស្ត្រមណ្ឌលកំពង់ស្ពឺ និងជាប្រធាននៃសហភាពសហព័ន្ធយុវជនកម្ពុជា ឯកឧត្តម សំ វិទ្ធី សមាជិករដ្ឋសភា ឯកឧត្តម វី សំណាង អភិបាលខេត្តកំពង់ស្ពឺ លោក កែវ សាវ៉េត អគ្គលេខាធិការនៃសហព័ន្ធកីឡាបាល់ទាត់កម្ពុជា លោកថន ថារិន ប្រធានមន្ទីរអប់រំ យុវជន និងកីឡាខេត្តកំពង់ស្ពឺ និងគណៈគ្រប់គ្រងរបស់ណាហ្គាវើលដំ ។

នៅក្នុងសុន្ទរកថាស្វាគមន៍ នាយកគ្រប់គ្រងណាហ្គាវើលដំលោក Pern Chen បានមានប្រសាសន៍ថា “ណាហ្គាវើលដំបេះដូងសប្បុរស មានសេចក្តីសោមនស្សរីករាយក្នុងការឆ្លើយតបទៅនឹងការអំពាវនាវរបស់រដ្ឋាភិបាលក្នុងការឧបត្ថម្ភ និងគាំទ្រដល់ការអភិវឌ្ឍកីឡាបាល់ទាត់នៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ។ កម្មវិធីអភិវឌ្ឍកីឡាបាល់ទាត់ក្នុងខេត្តកំពង់ស្ពឺដែលមានរយៈពេល ២ ឆ្នាំរបស់យើង នឹងធ្វើឲ្យគ្រូកីឡាទូទាំងខេត្តកំពង់ស្ពឺអភិវឌ្ឍខ្លួនដើម្បីក្លាយជាគ្រូកីឡាបាល់ទាត់អាជីពសម្រាប់កីឡាករវ័យក្មេងជំនាន់ក្រោយ ។ ក្រៅពីកសាងមូលដ្ឋានគ្រឹះដើម្បីលើកកម្ពស់វប្បធម៌លេងកីឡាសម្រាប់សុខភាព យើងសង្ឃឹមថា កម្មវិធីនេះ នឹងជួយធ្វើឲ្យកីឡាករក្មេងៗជំនាន់ក្រោយក្លាយជាកីឡាករបាល់ទាត់ដ៏ពូកែក្នុងពេលអនាគតដ៏ខ្លីខាងមុខ” ។



លោក ថន ថារិន ប្រធានមន្ទីរអប់រំ យុវជន និងកីឡាខេត្តកំពង់ស្ពឺ បានមានប្រសាសន៍ថា “យើងដឹងថា វិធីដែលមានប្រសិទ្ធភាពក្នុងការអភិវឌ្ឍជំនាញបាល់ទាត់ដល់កុមារនៅតាមខេត្ត គឺត្រូវផ្តល់ការហ្វឹកហាត់ប្រកបដោយគុណភាពនៅតាមសាលារៀនរបស់ពួកគេ។ កម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាលនេះ គឺជាគំនិតដ៏ល្អមួយដើម្បីជួយអភិវឌ្ឍកីឡាបាល់ទាត់ ហើយយើងគាំទ្រគម្រោងនេះពេញទំហឹង” ។

ចំណែកលោក លោក កែវ សារ៉េត អគ្គលេខាធិការនៃសហព័ន្ធកីឡាបាល់ទាត់កម្ពុជា បានឲ្យដឹងថា “កម្មវិធីនេះ នឹងជួយបង្កើនស្តង់ដារនៃការបង្ហាត់កីឡានៅតាមសាលារៀនទូទាំងខេត្តកំពង់ស្ពឺ ហើយយើងចង់ឃើញវឌ្ឍនភាពរបស់កុមាររបស់យើងក្នុងពេលឆាប់ៗខាងមុខ” ។

ហើយអភិបាលខេត្តកំពង់ស្ពឺ ឯកឧត្តម វ៉ី សំណាង បានមានយោបល់គាំទ្រផងដែរថា “សិស្សានុសិស្សរាប់ម៉ឺននាក់ នឹងទទួលបានការអប់រំផ្នែកកីឡាប្រសើរជាងមុន ។ អរគុណដល់ក្រុមហ៊ុនណាហ្គាវើលដ៍ និងភាគីពាក់ព័ន្ធទាំងអស់” ។

ជាចុងក្រោយ ឯកឧត្តម ហ៊ុន ម៉ានី បានមានប្រសាសន៍ផងដែរថា វិស័យកីឡា គឺជាផ្នែកមួយដ៏សំខាន់ក្នុងការអភិវឌ្ឍប្រទេសកម្ពុជា ជាពិសេសជួយកសាងធនធានមនុស្សដល់ប្រជាជនកម្ពុជាទាំងមូលដែលក្នុងនោះមានប្រជាជនភាគច្រើនជាកុមារ ។ ឯកឧត្តម បានកោតសរសើរដល់កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា និងក្រុមហ៊ុនណាហ្គាវើលដ៍ដែលបានបន្តជួយអភិវឌ្ឍអត្តពលិក និងលើកកម្ពស់ការបណ្តុះបណ្តាលត្រូវកីឡាក្នុងខេត្តកំពង់ស្ពឺដែលនឹងបង្កើតឲ្យមានកីឡាករឆ្នើមច្រើនជាងមុនសម្រាប់ក្លឹបនៅក្នុងលីគកីឡាជម្រកជាតិផងដែរ។

អំពីណាហ្គាវើលដ៍បេះដូងសប្បុរស ៖

ចាប់តាំងពីបង្កើតឡើងក្នុងឆ្នាំ ១៩៩៥ ណាហ្គាវើលដ៍បាន និងកំពុងចូលរួមអភិវឌ្ឍសេដ្ឋកិច្ចសង្គមនៃប្រទេសកម្ពុជាប្រកបដោយភាពវិជ្ជមាន។ ក្នុងខែមីនា ឆ្នាំ ២០១៤ ក្រុមការងារសង្គមណាហ្គាវើលដ៍បេះដូងសប្បុរស ត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយបុគ្គលិកណាហ្គាវើលដ៍ដោយមានការគាំទ្រយ៉ាងពេញទំហឹងពីក្រុមហ៊ុនណាហ្គាវើលដ៍ជាមួយគោលបំណងផ្តោតទៅលើសសរស្តម្ភ ៤ គឺ លើកកម្ពស់ការអប់រំ ចូលរួមក្នុងសហគមន៍ អភិវឌ្ឍវិស័យកីឡា និងអភិរក្សបរិស្ថាននៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជា។ បច្ចុប្បន្ន មានប្រជាជនកម្ពុជាជាង ១៦០.០០០ នាក់បានទទួលផលប្រយោជន៍ពីគំនិតដ៏ល្អមួយនេះ។ សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melaneloong@nagaworld.com</p>	<p>កញ្ញា ភោគ សុលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



即日发布

2018 年 11 月 5 日

金界爱心启动教师足球训练计划

实居省 5 日讯，金界爱心今早在实居省正式推介足球训练发展计划。这为期 4 天的训练指导课程，由荣获 2018 柬埔寨 Metfone 足球联赛冠军的金界足球俱乐部，负责为实居省校园体育教师，提供专业的足球训练指导课程。

这项深具意义的足球发展计划，是由柬埔寨足球协会（FFC）、教育、青年及体育部（MoEYS），以及柬埔寨青年联合会（UYFC）联同合作推行。为期两年的计划，目的在于为该省的 94 所中学和高中的体育教师提供足球训练指导。4 天足球训练指导结束，教师们可获得 D 级足球指导证书及训练用品，以惠及约 18,500 名年龄介于 12 岁至 18 岁的学生。

而今天的正式推介仪式上，出席的贵宾们，包括实居省国会议员兼柬埔寨青年联合会主席洪玛尼阁下，他也是国民议会主席（教育、青年、体育、信仰、宗教事务、文化及旅游）、国会议员 Sam Rithy 阁下、实居省政府高官 Vei Samnang 阁下、柬埔寨足球协会秘书长 Keo Sareth 先生、柬埔寨足球协会代秘书长 May Tola 先生、实居省教育、青年及体育部领导 Thorn Tharin 先生及金界管理层。

金界董事总经理曾羽鹏先生在致辞时表示，“金界很高兴能为这王国的足球发展效力，以响应和支持政府的号召。我们这为期两年的实居省足球训练发展计划，将提供省内的体育教师一个重要的平台，训练他们成为专业足球教练，并将知识传授给下一代。除了给新一代倡导健康及正面文化，我希望通过这项计划，能够培育他们将来成为杰出的足球健将。”

而实居省教育、青年及体育部领导 Thorn Tharin 先生表示，“我们知道给予年轻人最有效的足球技能发展，就是在校园给予指导，这项计划的目的在于实现足球发展的目标，而我们将给予全力协助。”



柬埔寨足球协会秘书长 Keo Sareth 先生表示，“这项前瞻性的计划，将协助提高实居省内的校园足球指导水准，我们期待更多学生的参与和受惠。”

此外，洪玛尼阁下透露，体育领域是柬埔寨柬埔寨发展中不可或缺的一环，尤其为多数的年轻人口带来人力技能建设。他指出政府承诺积极培育本地体育良才，就如金界为提高实居省校园的足球训练水准而不遗余力，这将为本地足球俱乐部及国家培养更多的足球健将。

###

关于金界爱心

自 1995 年创立以来，金界爱心持续为柬埔寨的社会经济成长及发展作出贡献良多。在 2014 年 3 月，金界爱心由金界职员群体号召下设立，希望为柬埔寨社会作出回馈，而这项理念也获得金界的鼎力支持。金界爱心的 4 大目标支柱为改善教育、社区互动、体育发展及环境保护，如今，已有超过 160,000 的柬埔寨子民在此计划下受惠。

媒体咨询，敬请联络：

龙美伶女士 资深市场传讯经理 电话: (+855) 10 737 684 电邮: melanieloong@nagaworld.com	李嘉宝女士 资深市场传讯主任 电话: (+855) 10 859 113 电邮: britneyli@nagaworld.com
------------------------------------------------------------------------------	---------------------------------------------------------------------------